

TABLE OF CONTENTS**目 录****The Small-Scale Mantle Convection and the Correlating with Sequence Stratigraphic
(小尺度地幔对流及其与层序地层学的相关性)**

X. L. ZHOU, H. LIU, C. C. ZHAO.....299

**Analysis of Sequence Stratigraphy during Lacustrine Basin Withering Period in the Neocene of
Huanghaihe Area, Bohai Bay Basin
(渤海湾盆地黄河口地区中新世坳陷湖盆萎缩期层序地层学分析)**

Y. B. Teng, H. Liu, X. H. Zhou, C. C. Zhao.....308

**New Evidence of the Earth Expansion and the Size of the Global Tectonic Dynamic Possible Event at
Its Late Period
(地球膨胀新证据及全球构造动力可能事件的规模)**

Y. X. LIU, Z. G. CHEN, J. LIU, J. WEI.....319

**Developing of Late Permian Coal-Bearing Marine Basins in South-Southwest Mongolia and Regularities of
Coalbed Occurrence
(蒙古国南部 - 西南部晚二叠世海相含煤盆地发育和煤层赋存规律)**

G. Y. WU.....327

**The Application and Development of Geophysical Prospecting Technology for Unconventional Oil and
Gas in China
(中国非常规油气物探技术的应用和发展)**

W. N. LUAN, Y. X. LIN.....341

**Basin Simulation Technology Development Status
(盆地模拟技术发展现状)**

W. G. WANG, S. F. LU, M. WANG, B. Y. ZENG, L. SHI.....347

**Analysis of Land Use Change and Landscape Ecological Risk in Taihang Mountain, Hebei Province
(河北太行山区土地利用变化及其景观生态风险分析)**

N. XU, G. L. ZHANG, Z. Q. GAO, Q. X. WANG.....353

**Long Well Segment Sealed Freezing Shape Preserving Continuous Coring for
Quality Reservoir Prediction in Chunhui Oilfield
(长井段保形连续取心在春晖油田优质储层预测中的应用)**

X. Z. WANG, C. H. LIU.....361

**Fault Interpretation of Tianlin-Daxin Area in Guangxi Based on ETM+ and DEM Data
(基于 ETM+ 和 DEM 数据的广西田林 - 大新地区断裂构造解译)**

Y. HU, X. C. MAO, G. CHENG.....370

**Analysis on the Characteristics of Changxin Formation Reservoir in the Dachuanzhong Area
(大川中地区长兴组储层特征分析)**

Z. B. LI, Y. F. QIAO, J. Q. OU.....379